
Бериз Белкић 

1. Питање постављено Влади Федерације БиХ:  

 „Да ли је тачна информација да Влада Федерације БиХ намјерава продати три 

објекта са статусом државне имовине, на које право коришћења има Фонд пензијско-

инвалидског осигурања Федерације БиХ?“ 

2. Питање постављено Савјету министара БиХ:  

„У којој фази је процес, односно поступак доношења буџета за 2013. годину? Да 

подсјетим на рокове. Дакле, 15. 10. 2012. године требало је да буџет већ буде у 

Предсједништву БиХ, а да ми овдје окончамо поступак 15. 11. 2012. године и 

доставимо буџет Дому народа на коначно усвајање.“ (одговор на сједници дао 

предсједавајући Савјета министара БиХ, Вјекослав Беванда). 
 


